
Referat Fondstyret 16.10.2023
Referent: Ane Marie Holm
Digitalt behandlet søknad på slack.

Egg til egg-drop-konkurranse

Diskusjon og avstemming gjennomført digitalt på slack siden summen er under 1000
kr, og ingen i fondstyret krever fysisk behandling av søknaden. Avstemningen ble
åpnet 16.10.2023, siste stemme avgitt 18.10.2023.

Rasmus, Synnøve, Ane og Karen er habile.

Å arrangere slike saker blir egentlig den daglige driften til MakerNabla.

Det går an å søke om penger til slikt fra andre steder.

Vi vil så klart at MakerNabla skal kunne starte opp igjen, men vi føler at det ikke er dette
fondet er ment til, og at de vil klare å starte opp uten støtte fra fondet til dette.

Det går an å søke om penger f.eks. fra IE eller NV til slike arrangementer.

Avstemming:
Stemmer for: 0
Stemmer mot: 4

Ikke innvilget.


